

六年級家長日及中學學位分配結果公布日

敬啟者：

茲訂於 2021 年 7 月 6 日（星期二）上午八時舉行六年級家長日，將派發本年度成績報告表，是日乃中學學位分配結果公布日，當天亦一併公布中學學位分配結果，敬希 陪同學生出席，詳情如下：

時間	內容	地點
上午8:00-8:15	中學學位分配結果公布資訊分享	電腦室
上午8:00	學生於課室領取中學學位分配結果	課室
約上午8:15	班主任帶領學生到電腦室與家長會面	電腦室

請於 6 月 25 日（星期五）或以前將回條交予班主任，以憑辦理。如欲查詢，歡迎致電 2476 2414 與班主任或何詠深副校長聯絡。

備註：

1. 請家長在 7 月 6 日（星期二）當天提早到校，以便完成防疫措施。
2. 「成績表」、「畢業證書」及「推薦信」將於 6/7/2021（星期二）派予學生，以便家長能及早準備叩門文件（如學生派位結果不理想）。
3. 當天學生領取中學學位分配結果後可跟家長離校，如有學生需要留校直至下午 1 時正，須提出申請以便安排。
4. 家長須於 8/7/2021（星期四）或 9/7/2021（星期五）在辦公時間內往所獲派之中學辦理註冊手續，並請注意下列須知：
 - a. 家長必須按「入學註冊證」上所印的註冊日期、時間和地點往獲派中學辦理註冊手續。如因特殊情況而未能依時前往辦理註冊手續，家長必須在指定的註冊日期完結前委派代表在註冊期內攜同授權書及「入學註冊證」到獲派的中學辦理註冊。
 - b. 請小心保管「入學註冊證」，如有遺失須自行向學位分配組申請補發，並須繳付手續費。
5. 7 月 9 日（星期五）將安排小六學生於校內進行「中一入學前模擬考試」，請學生準時回校。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月二十二日



敬覆者：

(通函 No：098/2020)

本人知悉有關「六年級家長日及中學學位分配結果公布日」事宜，並為敝子弟 申請/不申請「當天留校直至下午 1 時正」。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：6A

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日期：2021 年 6 月 日

*請於 6 月 25 日（星期五）或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

(Notice No : 098/2020)

22.6.2021

P.6 Parents' Day and The Results for Secondary School Places Allocation (SSPA) Announcement

Dear Parents/Guardians,

Our P.6 Parents' Day will be held at 8:00 a.m. on 6th July 2021(Tuesday). During which time, the final examination report will be given to parents/guardians. Besides, the results for Secondary School Places Allocation (SSPA) will be announced on that day. Please accompany with your child and attend the Parents' Day. Details are as follows:

Time	Content	Venue
8:00 a.m. – 8:15 a.m.	Sharing of the results of Secondary School Places Allocation (SSPA) information	Computer room
8:00 a.m.	Students get the results of Secondary School Places Allocation (SSPA) in the classroom	Classroom
Around 8:15 a.m.	Class teachers bring students to the computer room to meet their parents	Computer room

Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 25th June 2021(Friday). If you have any enquiries, please contact class teachers or Ms Ho Wing Sum at 2476-2414. Thank you for your attention.

Remarks:

1. Parents are requested to arrive at school early on 6th July,2021(Tuesday) to complete the epidemic prevention measures.
2. 'Examination Report', 'Certificate of Graduation' and 'Recommendation Letter' will be distributed to students on 6th July, 2021(Tuesday) for a better preparation (if the result of SSPA is not ideal)
3. **Students can leave school with their parents after receiving the results of Secondary School Places Allocation (SSPA).** If necessary, parents can help your child to apply for staying at school until 1:00p.m.
4. Parents are required to do the registration at the allocated secondary school during the office hours on 8/7/2021(Thursday) or 9/7/2021 (Friday), and please note the followings:
 - a. Parents must go to the allocated secondary school to register at the date, time and place of registration printed on the 'Admission Slip'. If it is not possible to go through the registration process on time due to special circumstances, parents must delegate a representative to bring along the authorization letter and the 'Admission Slip' to the allocated secondary school for registration.
 - b. Please keep the 'Admission Slip' safely. If there is any loss, it is necessary to apply for the reissue of the relevant documents and a fee will be levied for the reissue.
5. **On 9th July, 2021 (Friday), students need arrive at the school to participate in the "Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test (Mock)"**

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

Reply Slip

(Notice No : 098/2020)



Dear Principal,

I have read and understand the details of 'P.6 Parents' Day and The Results for Secondary School Places Allocation (SSPA) Announcement. And I would like to help my child to apply / not to apply for staying at school until 1:00 p.m.

Student's name : _____ () Class : 6A

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Date : 2021(Y) 6 (M) _____ (D)

Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 25th June 2021 (Friday).